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RO.0002.2.2013.AN  

 

Protokół Nr XXV/13 

 

 z XXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 21 lutego 2013 roku, która 

odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku. 

Sesję rozpoczęto o godz. 11
00

, zakończono o godz. 11
25

. 

Na ogólną liczbę 15 radnych udział w sesji wzięło 13 radnych. 

Nieobecna była radna Lila Subkowska i radny Rafał Ciszek. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Maria Rogińska – sekretarz gminy 

2. Ewa Rymarska – skarbnik gminy 

3. Bogdan Szczyrba – inspektor ds. gospodarki gruntami, lokalami i rolnictwa 

4. Anna Zakrzewska - z-ca dyrektora d/s przedszkolnych Zespołu Szkół we Fromborku 

5. Sołtysi- lista obecności stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

              Ad. pkt 1. 

 

Otwarcia XXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku dokonał Przewodniczący 

Rady Miejskiej we Fromborku radny Krzysztof Hołubowski. 

Stwierdził, iż obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę 15 radnych obecnych jest  

13 radnych. 

 

Ad. pkt 2. 

 

Na sekretarza obrad zaproponowano radnego Adama Bąka, który wyraził zgodę. 

Ww. propozycję poddano pod głosowanie. 

Za przyjęciem głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0  radnych. 

 

Sekretarzem obrad został wybrany radny Adam Bąk. 

 

Ad. pkt 3. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sesja nadzwyczajna została zwołana na wniosek  

pani Burmistrz. Przewodniczący Rady odczytał wniosek pani Burmistrz zawierający 

jednocześnie następujący porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Frombork na lata 2013 – 2018; 

b) zmian w budżecie na 2013 rok; 

c) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na własność na rzecz Miasta i Gminy Frombork od 

Grzegorza Jankowiaka przedsiębiorcy prowadzącego działalność gospodarczą pod firmą 

Przedsiębiorstwo Budowlane z siedzibą w Elblągu lokali mieszkalnych o numerach 4,5,7,9 

i 13 posadowionych w budynku mieszkalnym w klatce schodowej numer 2D i 2E 

w mieście Fromborku przy ulicy Osiedle Słoneczne wraz z nabyciem przynależnych piwnic 

oraz udziałów w nieruchomościach  oznaczonych według ewidencji gruntów  jako działki 

o numerach 11/2 i 12/27 obręb 7 miasta Fromborka dla których Sąd Rejonowy w Braniewie 
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Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/ 00035868/6; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami umów dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lat.  

5. Zakończenie obrad. 

 

Wniosek pani Burmistrz stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 4. 

                                                               

a) Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały w sprawie               

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Frombork na lata 2013 – 2018; 

 

Żadnych uwag i pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 

Za przyjęciem głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 1 radny. 

Uchwała została przyjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXV/220/13 stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

b) Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie na 2013 rok.  

 

Radna Halina Rycio zgłosiła zapytanie dotyczące zmian w budżecie, w załączniku- wydatki,                

w związku z wnioskami pokontrolnymi realizacji projektu „Doradztwo zawodowe                    

w Gimnazjum”. Radna zapytała  jakie to były wnioski i z czego wyniknęły.  

 

Przewodniczący Rady poprosił panią Annę Zakrzewska o udzielenie wyjaśnień na zapytanie 

radnej Haliny Rycio. 

 

Pani Anna Zakrzewska poinformowała, że projekt „Doradztwo zawodowe dla uczniów” jest 

realizowany w gimnazjum. W projekcie główną rolę odgrywa zatrudniony doradca 

zawodowy, który prowadzi warsztaty, konsultacje indywidualne oraz sporządza  

indywidualne profile uczniów. Poinformowała, że gdy rozpoczynała się realizacja projektu 

ogłoszony był nabór na doradcę, zgłosił się pan Bratuś. Była to jedyna oferta, a więc pan 

Bratuś został zatrudniony do realizacji projektu. W październiku 2012 r. w trakcie kontroli 

okazało się, że wynagrodzenie pana Bratusia przekroczyło kwotę 14 000 euro czyli należało 

zastosować prawo zamówień publicznych i przetarg. W chwili zatrudniania pana Bratusia 

kwota wynagrodzenia nie była przeliczona. Projekt składa się z kilku zadań i poszczególne 
zadania nie przekraczały kwoty 14 000 euro. Pani Zakrzewska dodała, że gdyby był 

zatrudniony jeszcze ktoś, przekroczenia nie byłoby. Kontrola zaleciła wprowadzenie korekty 

dotyczącej wynagrodzenia w wysokości 25%. W drodze negocjacji z Urzędem 

Marszałkowskim udało się zmniejszyć korektę do połowy zalecanej stawki. Pani Zakrzewska 

dodała, że aby projekt był zrealizowany, muszą być wydatkowane środki zgodnie                           

z projektem. Pan Bratuś nie mógł być zatrudniony w Zespole Szkół, gdyż w szkole 

obowiązuje Karta Nauczyciela, wg której miałby 26 zł/godz., a nie stawkę zaplanowaną                  

w projekcie. W tej sytuacji jedynym wyjściem było zatrudnienie doradcy na umowę o pracę 

w urzędzie i oddelegowanie do pracy przy projekcie. Środki na wynagrodzenie będą 

refundowane z projektu.  
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Pani Zakrzewska dodała, że realizacja projektu została oceniona bardzo wysoko, poza 

omawianym zarzutem. 

 

Radna Halina Rycio zapytała, czy ten projekt pisał pan Bratuś. 

 

Pani Anna Zakrzewska odpowiedziała, że pan Bratuś uczestniczył w pisaniu projektu- 

udzielał konsultacji. 

 

Radna Jadwiga Pawluczuk zapytała czy stawka 95 zł została w jakiś sposób narzucona. 

 

Pani Anna Zakrzewska odpowiedziała, że stawka była konsultowana Urzędem 

Marszałkowskim. 

 

Radna Halina Rycio powiedziała, że gmina opłaciła kurs jednego z nauczycieli, który miał 

być ekspertem.  

 

Pani Anna Zakrzewska wyjaśniła, że projekt zakłada wyedukowanie 1 nauczyciela jako 

doradcę zawodowego. Jest to wartość dodana projektu. Po zakończeniu projektu będzie 

realizował zadania doradcze w gimnazjum. W ramach realizowanego projektu nabywa 

doświadczenie zawodowe. 

 

Radna Halina Rycio zapytała, ile osób z Zespołu Szkół pobiera wynagrodzenie w ramach 

projektu. 

 

Pani Anna Zakrzewska poinformowała, że oprócz niej jako koordynatora wynagrodzenie 

pobierają jeszcze 2 osoby i księgowa oraz 1 osoba spoza Zespołu Szkół. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Więcej uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2013 rok.  

Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 

Za przyjęciem głosowało 9 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 4 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXV/221/13 stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

  

c) Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na własność na rzecz Miasta i Gminy Frombork od 

Grzegorza Jankowiaka przedsiębiorcy prowadzącego działalność gospodarczą pod firmą 

Przedsiębiorstwo Budowlane z siedzibą w Elblągu lokali mieszkalnych o numerach 4,5,7,9 
i 13 posadowionych w budynku mieszkalnym w klatce schodowej numer 2D i 2E 

w mieście Fromborku przy ulicy Osiedle Słoneczne wraz z nabyciem przynależnych 

piwnic oraz udziałów w nieruchomościach  oznaczonych według ewidencji gruntów  jako 

działki o numerach 11/2 i 12/27 obręb 7 miasta Fromborka dla których Sąd Rejonowy 

w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/ 

00035868/6; 

 

Żadnych uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 

Za przyjęciem głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 3 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXV/222/13 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

d) Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami umów dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lat. 

 

Żadnych uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 

Za przyjęciem głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXV/223/13 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. pkt 5. 

  

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny 

Krzysztof Hołubowski zamknął obrady XXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej  

we Fromborku. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Sekretarz obrad: Adam Bąk 

Protokołowała: Maria Rogińska 

 
 

 

                                                                                                      


